

《单词百科:emphasis是什么意思?emphasis怎么发音?emphasis的解释和用法》

英语单词emphasis是什么意思?emphasis怎么读?emphasis怎么发音?简答网为您整理了emphasis的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



emphasis怎么读

emphasis的读音:[' emf ə s ɪ s]

emphasis的意思

1、n.强调;着重;(轮廓、图形等的) 鲜明;突出, 重读;

emphasis的相关词组

- 1、emphasis on 强调;
- 2、lay emphasis on 注重;着重于;强调;加强 (语气);

- 3、put emphasis on 重视，强调；把重点放在……；
- 4、place emphasis on 注重；着重于；强调；加强（语气）；

emphasis的近义词

- 1、**accent** n.重音；口音；腔调；重音符号（标在字母上）；
- 2、**consequence** n.结果；重要性；
- 3、**importance** n.重要（性）；重要地位；
- 4、**insistence** n.坚持；强调；极力主张；
- 5、**prominence** n.声望；突出；卓越；[天]日珥；

emphasis的双语例句

- 1、The new breed of walking holidays puts the emphasis on enjoyment, not endurance.

这种新型的徒步旅行假日重在愉悦身心，而不是为了锻炼耐力。

- 2、That school puts particular emphasis on arithmetic and reading.

那所学校侧重算术和阅读。

- 3、Generally, the programs of the president and the proposals of the governor appear to differ in degree and emphasis rather than ideology.

总的来说，总统的方案和州长的提议似乎只是在程度和强调的重点上有所不同，根本的思想观念几乎无异。

- 4、Other projects came up and the emphasis of my work altered.

突然来了一些其他的项目，我的工作重点便转移了。

- 5、"I might have known it!" Miss Burnett said with emphasis.

“我早该料到了！”伯内特小姐加重语气说。

- 6、The emphasis is on developing fitness through exercises and training.

重点在于通过锻炼促进健康。

7、They will also force schools to put more emphasis on teaching basic subjects.

他们也会迫使学校更加注重基础科目的教学。

8、The emphasis is swinging away from simply finding cures for illness to ways of preventing illness in the first place.

重点正从简单地对症下药转移到先期预防的方法上来。

9、It is no use merely mentioning the fact in passing; it needs to be driven home by emphasis and repetition.

只是顺便提到这个事实,那是没有用处的; 必须通过强调以及重复的方式使人理解。

10、Officials fear that he might interpret the emphasis on diplomacy as a sign of weakness.

官员们担心他会把对外交的重视理解为软弱的表现。

11、The emphasis was helped by the speaker's voice, which was inflexible, dry, and dictatorial.

讲话者那无转变余地的、枯燥的、专横的声音,也在帮助他加强语气。

12、Emphasis on spatial analysis using geographic information systems and database query tools.

本课程将强调利用区域资料系统和数据库查询工具进行空间分析。

13、She lays a lot of emphasis on the usage of prepositions.

她把重点放在介词的使用上。

14、On the other hand, we must increase production and practice economy, with the emphasis on economizing.

另一方面,要坚持增产与节约并举,把节约放在优先位置。

15、Emphasis was placed on the school as a transmitter of moral values.

人们强调学校为道德价值观的传输者。

16、He's argued from the start that America and its allies are putting too much emphasis

on the military option.

他从一开始就认为美国及其盟国过于强调军事手段。

17、Morality was the emphasis of his speech.

道德是他讲话的重点.

18、The emphasis of current economic work is on getting the market in gear.

当前经济工作的重点是启动市场.

以上是简答网为您整理的emphasis怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于emphasis的用法

、emphasis的释义、emphasis的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/emphasis>

